
 

OcH bestyrelsesmøde d. 4. marts 2025 

Deltagere Aren Honoré (AH), Karin Kjerside Sørensen (KS), Mogens Nielsen 
(MN), Nicholas Lundgren (NL), Carsten Nielsen (CN) Henrik Lyng (HN) 
Tina Kristensen (TK) 

Afbud fra  

 
 

Oplæg Punkt Tekst Ansvarlig 

AH 1 Gennemgang og underskrift af referat fra seneste møde og 
generalforsamling 

 

  - Begge referater er underskrevet. Betina og Johnny skal 
underskrive referatet fra generalforsamlingen. 

 

AH 2 Nyt fra formanden 
 

 

 2.1 Agility banen hvordan får vi gjort det færdigt  

  - Arealet skal pt. tørre og synke i 2-3 uger, derefter bliver 
det planeret, herefter bliver der sået græs.  

- Skråningen må ikke komme tættere på Vintermosevej, i 
flg. ejeren. 

- Den ene container skal i niveau, evt. med fliser,  med 
banen og evt. drejes ¼ omgang, så åbningen kommer 
ind mod banen. 

- Der skal tages kontakt til lodsejeren, så vi ved hvad vi 
må gøre, for at få det gjort færdigt. 

- Der skal måske stabilgrus, ikke knust beton, på arealet 
omkring containerne. 

- Der skal indhentes pris på stabilgrus. 
- Dræn, afventer om der bliver behov for det. 
- Karin tager kontakt til lodsejer, for at invitere ham med til 

møde på lørdag sammen med entreprenøren og 
Nicholas, herunder  en snak om depositum for 
reetablering.  

NL 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
KS 

 2.3 Landsmøde 15/3-2025  

  - Landsmødet starter med et ekstraordinært landsmøde, 
om der skal være elektronisk stemmeafgivelse. Der skal 
afprøves et stemmesystem inden mødet. 

- Der er forslag om 50 kr. i stigning til landsforeningen, 
gældende fra 1/1 2026 

- Forslag om vedtægtsændring om afholdelse af 
generalforsamling i lokalforeningerne senest 1/4, i stedet 
for udgangen af januar, som det er nu. 

AH 

 2.4 Projekter for klubben 2025?  



  - Taget i depotet skal renoveres 
- Spejlet skal gøres klar 
- Lave større rallyrum 
- Carsten kigger på fonde og søger midler. 
- Der skal søges midler til en ny græsslåmaskine, Mogens 

indhenter priser. 

CN 
 
 
 
MN 

 2.5 Kredsgeneralforsamling 27. februar 2025  

  - Arne og Nicholas deltog. 
- Majbritt er stoppet som formand for kredsens 

uddannelsesudvalg. Dorthe tager sig af det mest 
nødvendige, og stopper, senest når der kommer et nyt 
udvalg. 

- Kredsen kom ud med et lille overskud i 2024 
- Marianne Mårtensen er ny forperson for 

dommerudvalget i kreds 5 

 

KS 3 Nyt fra kassereren 
 

 

  - Økonomien er stabil  

MN 4 Nyt fra træningslederen og medlemstal   

  - Der er nedlagt 2 nosework hold, og pengene er betalt 
tilbage til deltagerne 

- Pt. er der 22 hold 
- Pt. er vi 204 medlemmer 
- Træneraspiranten har valgt at stoppe sin uddannelse 

 

 5 Nyt fra bestyrelsesmedlemmerne omkring deres fagområde 
 

 

HL  -  Der har lige været lokalkonkurrence, den gik godt, 5 
oprykkere ud af 6 deltagere i B-klassen. Der var 5 hunde 
i C-klassen og 1 familiehund. 

- B-konkurrence d. 23. marts, der mangler sporlæggere, 
der er 15 hunde tilmeldt. 

 

 6 Evt.  

  Næste møde 8/4 på teams kl. 19,30, Carsten sender invitation  CN 

 


